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Description:  المملكة العربية السعودية eVisa Data  دولة 50إن التأشيرة الإلكترونية لعالم المملكة العربية السعودية هي تأشيرة إلكترونية تسمح للمقيمين في حوالي

اسي قم بشكل أس. إنها الطريقة الأسرع والأكثر مباشرة للحصول على موافقة لزيارة المملكة العربية السعودية. بالخروج إلى المملكة العربية السعودية لدوافع وراء صناعة السفر

لكتروني قدمت الحكومة السعودية تأشيرة المسافر الإ. بملء طلب تأشيرة سعودية قصير على الويب واقبل تأشيرة المملكة العربية السعودية الإلكترونية عبر البريد الإلكتروني

تأشيرة المملكة العربية . للعمل بالطريقة الأكثر شيوعًا للتقدم للحصول على تأشيرة وتحرير البلاد إلى صناعة السفر غير المألوفة2019للمملكة العربية السعودية في عام 

يومًا 180يومًا في كل قسم من البلاد ، لمدة 90يسمح بالإقامة لمدة . هذا يعني أنه يمكنك إشراكه في أكثر من رحلة إلى البلد. السعودية عبر الإنترنت هي تأشيرة قسم مختلف

يتم منح الأشخاص الذين يتقدمون للحصول على تأشيرة عبر الإنترنت . التأشيرة السعودية عبر الإنترنت كبيرة لمدة سنة واحدة من تاريخ الإصدار. خلال فترة شرعيتها

ائي يتم تخصيص مورد الحماية بشكل عشو. السعودية عقد تأمين إلزامي مرتبط بالتأشيرة الإلكترونية ، وهو شرط أساسي ضروري للقيام برحلة إلى المملكة العربية السعودية

ة السعودية عند الدعم ، يمكن للمستكشف استخدام التأشيرة الإلكتروني. من قبل السلطة العامة في المملكة العربية السعودية في الوقت الحالي يتم التعامل مع التأشيرة الإلكترونية

تسمح لك . لدخول المملكة العربية السعودية من خلال أي من موانئها البحرية ، وبعض المحطات الجوية ، وبعض المواقع المخصصة للخطوط الأرضية eVisa  للمسافر

مارين وترفض ت( باستثناء الحج)لعمرة وابالمشاركة في التدريبات المتعلقة بصناعة السفر مثل الاسترخاء والتسلية ، والإجازة ، والمناسبات ، وزيارات أفراد الأسرة والعائلة ،

قيمين غير الملزيارة المملكة العربية السعودية لأغراض أخرى غير صناعة السفر ، على سبيل المثال ، للتمارين التجارية أو للدراسة ، من المتوقع من . مختلفة مثل البحث

.  المألوفين الاتصال بأقرب مكتب أو دائرة حكومية سعودية Saudi Arabia eVisa Data The eVisa for the Realm of Saudi Arabia is an electronic 

visa which permits residents of around 50 nations to venture out to Saudi Arabia for motivations behind the travel industry. It 

is the fastest and most straightforward method for getting approval to visit Saudi Arabia. Basically fill in a short Saudi visa 

application on the web and accept your Saudi Arabia eVisa by email. The traveler eVisa for Saudi Arabia was presented by 

the Saudi government in 2019 to work with the most common way of applying for a visa and free the country up to 

unfamiliar the travel industry. The Saudi Arabia online visa is a different section visa. This implies you can involve it for more 

than one excursion to the country.



It permits a stay of 90 days with every section to the country, for an all out stay of 180 days during its legitimacy. The Saudi

visa online is substantial for a sum of 1 year from the date of issue. The people who apply for the Saudi internet based visa

are conceded an Obligatory Insurance Contract connected to the eVisa, which is a necessary prerequisite to make a trip to 

the Realm of Saudi Arabia. A protection supplier is haphazardly allocated by the public authority of Saudi Arabia right now 

the eVisa is handled. When supported, the explorer can utilize their Saudi eVisa to enter Saudi Arabia through any of its 

seaports, certain air terminals, and some land line designated spots. The traveler eVisa permits you to take part in the travel 

industry related exercises like relaxation and amusement, get-away, occasions, family and family members visits, and 

Umrah (barring Hajj) and rejects different exercises like research. To visit Saudi Arabia for purposes other than the travel 

industry, for example, for business exercises or to study, unfamiliar residents are expected to contact their closest Saudi 

Government office or Department. 



The following countries are allowed,  Saudi Visa for Andorra Citizens ,  Saudi Visa for Australia Citizens ,  Saudi Visa for 

Austria Citizens ,  Saudi Visa for Belgium Citizens ,  Saudi Visa for Brunei Darussalam Citizens ,  Saudi Visa for Bulgaria 

Citizens ,  Saudi Visa for Canada Citizens ,  Saudi Visa for China Citizens ,  Saudi Visa for Croatia Citizens ,  Saudi Visa for

Czech Republic Citizens ,  Saudi Visa for Denmark Citizens ,  Saudi Visa for Estonia Citizens ,  Saudi Visa for Finland 

Citizens ,  Saudi Visa for France Citizens ,  Saudi Visa for Germany Citizens ,  Saudi Visa for Greece Citizens ,  Saudi Visa

for Hungary Citizens ,  Saudi Visa for Iceland Citizens ,  Saudi Visa for Ireland Citizens ,  Saudi Visa for Italy Citizens ,

Saudi Visa for Japan Citizens ,  Saudi Visa for Kazakhstan Citizens ,  Saudi Visa for Latvia Citizens ,


